
ŠIROKA
DEJAVNOST

PRVO VPRAŠANJE:
Kaj je značilno za vaše letošnje delo v SZDL?
PRVI ODGOVOR:
Za našo letošnjo dejavnost je značilno pred-
vsem to, da smo si vse leto prizadevali, da
organizacijsko in vsebinsko okrepimo ter uspo-
sobimo krajevne organizacije v smislu gesla,
da so te organizacije dejanska osnova samo-
upravljanja, kakor je to predvideno tudi v do-
kumentu »SZDL danes«.
DRUGO VPRAŠANJE:
Kako je letos delala občinska konferenca?
DRUGI ODGOVOR:
V glavnem dobro. Mislim, da je njen uspeh
predvsem v tem, da je razširila svoja telesa.
Tako ima na primer 11 sekcij in komisij, v
katerih sodeluje veliko aktivistov.
Prvo podvprašanje:
Ali delajo tako tudi krajevne organizacije?
Odgovor: Žal ne, četudi si prizadevamo doseči
tako raven angažiranosti.
Drugo podvprašanje:
Kaj so sekcije in komisije obravnavale v tem
letu?
Odgovor: Otroško varstvo, novi zakon o gospo
darjenju z gozdovi, novi statut zdravstvenega
zavarovanja kmetov, komunalno samoupravo
in še nekatere druge tekoče probleme iz naše
občine in mesta, ki mu pripadamo.
TRETJE VPRAŠANJE:
Kako sodelujete s komunisti?
TRETJI ODGOVOR:
Slabo, četudi pripravljamo skupno akcijo v
zvezi s spremembami v političnem sistemu.
Naše dosedanje sodelovanje je bilo uspešno
samo v času volitev. To je velika pomanjklji-
vost tako naše organizacije kot organizacij ZK.
Bolj bi morali usklajevati programe in akcije.
ČETRTO VPRAŠANJE:
Kako so letos delale krajevne organizaciie
SZDL? •
CETRTI ODGOVOR:
Menim, da je bilo njihovo delo precej dobro,
lahko pa bi bilo še boljše. Vseeno, bile so
aktivne. Zdaj na primer skupaj s krajevnimi
skupnostmi obdelujejo statute teh skupnosti.
Poleg tega jih čaka tudi naloga, da v bližnji
prihodnosti pripravijo volilne konference. Na
njih bodo govorili predvsem o krajevni samo-
upravi in stanovanjski politiki.
PETO VPRAŠANJE:
Kakšna je povezava med občani in njihovimi
predstavniki v skupščinah?
PETI ODGOVOR:
Mislim, da smo dosegli na tem področju velik
premik. Naš odbornik ali poslanec ni več tista
pasivna oseba, ki se pojavlja samo na glaso-
valnih lističih. Ne, to je zdaj aktiven obliko-
valec naše politike. Zveza med njim in volilci
obstaja. Med nje prihaja z željo, da sliši njiho-

va mnenja ali da jim sporoči tisto, kar je slišal
ali pri čemer je sodeloval v delu skupščine, v
katero je bil izvoljen.
Reči moram, da so bili to zelo težavni koraki.
To pa zato, ker so naše organizacije tako v
mestu kot na vasi. Zato so tudi metode dru-
gačne. Drugačno je tudi zanimanje. Toda po-
srečilo se nam je, da vsem našim organizaci-
jam zagotovimo streho. To so družbeni centri
ali zadružni domovi.
Hvala lepa, tovariš predsednik.

V. K.


